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GETTING STARTED
1. Install the stand
Screw in the frame stand on the back. You can place the frame either in landscape or
portrait (we recommend you place it in landscape during the first setup). You can also
mount the frame on the wall with the Wall Mount Hole on the back. 

2. Power on
Connect the Power Cable to your frame and plug the Power Adapter into the wall socket,
the frame will enter the system in seconds.

3. Initial settings
There are several initial settings (Wifi, Device info, Sleep Mode, etc.) when you enter the
system for the first time.

4. Connect to Wifi
Select the Wifi network you would like to connect and enter the password if required.
If your Wifi network is not on the list, move your frame closer to your router, wait for
seconds and check it again. 
Note:
① Classic 10 supports 2.4GHz Wifi network only.
② Private Wifi network is highly recommended.

OURPHOTO APP
1. Download the OurPhoto App
Please download and install the OurPhoto App in your smartphone or tablet by searching
OurPhoto in the App Store or Google Play.

2. Log in your account in the App
① Open OurPhoto App, select Sign Up and fill in all the required information (if you
    already have an account, please log in directly).
② Click the right arrow icon to verify the email address you provide. A verify code is to be
    sent to your email address.
③ Collect and fill in the verify code, then click Submit to complete the account registration.
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OUR PHOTO
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3. Invite friends to download and log in the App
If your friends or families would like to share their photos and videos to your frame via
App, we recommend them download and install the OurPhoto App in their smartphones
or tablets, and log in their accounts in the App (refer to step 2).

BIND YOUR FRAME
1. Bind your frame with App
Following instructions are only applicable to the frame owner or the user who is the first
one to bind the frame.
① Please confirm you have signed in OurPhoto App.
② Select Devices.
③ Click the “+” next to My Devices.
④ Enter the Frame ID.
    Note: Frame ID is a 6-digit series number which can be found in your frame, Settings →
    Device Info.
⑤ Create a Device Name for your frame.
    Note: We recommend you to name your frame after the Frame ID for easy
    identification, for example, Frame ID is 123456, please name your frame Frame123456.
⑥ Create a unique email account for your frame.
    Note: We recommend you to create the account with the Frame ID for easy
    identification, for example, Frame ID is 123456, please create such an email account
    frame123456@ourphoto.cn.
⑦ Then click Bind.

Devices Messages

VideoPhoto

Media

My Devices

Bound Devices

Back Devices

Device name       frame123456

Device Email       frame123456@ourphoto.cn

Frame ID             123456

Bind

Devices Devices Bind
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⑧ Confirm the binding request on your frame, Settings → User Management → Pending
    User Requests, click Accept.
⑨ Now this account is bound to your frame, and it will be the main account of your frame.

Settings

Device Info Accept new users

UsersUser Management

PC Control

Wifi

Album Settings

System Settings

About

Pending User Requests

User 1 Refuse Accept

2. Invite others to bind your frame with App
Following instructions are only applicable to the non-frame owner to bind the frame.
And binding requires the frame owner to operate and confirm on the frame.
① Make sure your friends have downloaded the OurPhoto App and logged in their
    accounts in the App.
② On their way, operate in the App with their accounts, select Devices → Bound Devices,
    then click “+”. 
③ Enter the Frame ID.
    Note: Frame ID is a 6-digit series number which can be found in your frame, Settings →
    Device Info. Please inform this Frame ID to your friends.
④ Create a Device Name for the frame.
    Note: We recommend your friends to name the frame after the Frame ID for easy
    identification, for example, Frame ID is 123456, please name the frame Frame123456.
⑤ Then click Bind.

Devices Messages

VideoPhoto

Media

My Devices

Bound Devices

Back Devices

Device name       frame123456

Frame ID             123456

Bind

Devices Devices Bind
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Note: The above screen shot is for reference, please update to the latest firmware version.

Note: The above screen shot is for reference, please update to the latest firmware version.

⑥ On your way, you confirm the binding request on your frame, Settings →
    User Management → Pending User Requests, click Accept.
⑦ You can find the bound users in User Management interface.



UPLOAD PHOTOS AND VIDEOS
1. Upload photos and videos via App
① Open OurPhoto App and log in your account. Make sure you have bound your
    account to your frame before.
② Click Media to upload your photos or videos in your smartphone or tablet. Select the
    photos or videos you would like to upload, and choose the frame you would like to
    send to. Click the right arrow icon to confirm.
③ Click Photo or Video to take new photos or videos,
    and choose the frame you would like to send to.
    Click the right arrow icon to confirm.
④ Your photos or videos will be received in seconds,
    you can check the photo or video library on the
    frame.

    Note: 
    • Video clip is limited to 30 seconds or 100MB.
    • The App support sending Full Image to the frame.
       Please check your App version is 1.1.94 (iOS)/
       1.0.4 (Android) or above

3. Bind your frame with Email
You and your friends can also bind your email accounts to the frame, so that you can
share photos to the frame via email.
① Send an email with the subject “bd + Frame ID” to the email account of your frame (the
    one you created when you bound your frame). For example, Frame ID is 123456, thus
    send an email with the subject “bd123456” to the email account of your frame.
② Wait for seconds, you will receive a confirm email from OurPhoto team, and your email
    account is successfully bound to the frame. You can also find the bound email accounts
    in User Management interface.

Devices Messages

VideoPhoto

Media

2. Upload photos via Email
Send an email with photos attached to the email address of the frame. Your photos will be
received in seconds, you can check the photo or video library on the frame.
Note: Videos cannot be uploaded via email.

3. Upload photos and videos via computer
① Make sure your frame and computer are in the same Wifi network.
② On your frame, enter the PC Control interface, Settings → PC Control. Click Start
    button, you will find an FTP address in the screen.
③ On your computer, open File Explorer. In the File Explorer, enter the FTP address in the
    address bar. 
④ Then you can drag and drop the photos and videos in the computer that you would
    like to transfer to the folder showed up.
⑤ Click Stop on the frame to end PC connecting and uploading.
⑥ Your photos or videos will be received in seconds, you can check the photo or video
    library on the frame.

Settings

WLAN Name: “Wifi 001”

Enter the following address into your FTP client:

ftp://XXX.XXX.X.XXX:XXXX

II Start
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Note: The above screen shot is for reference, please update to the latest firmware version.



4. Upload photos and videos via USB drive
① Insert USB drive into the frame, and wait for seconds, the frame will let you know when
    the USB drive is successfully connected.
② Enter Photo or Video library, click USB and you will see all the photos or videos stored
    in the USB drive.
③ Click More icon at the right upper corner, and select the photos or videos you would
    like to import to the internal memory of the frame. 
④ Click Share icon at the top then choose OK to import the photos or videos.
⑤ Your photos or videos will be received in seconds, you can check the photo or video
    library on the frame.

Note: 
 • If you have too many files stored in the USB drive, it will take more time to read.
 • The system will protect and lock the USB drive if there is no action after the USB drive
   has been inserted for a while. To activate it, you need to take it out and insert again.
 • Please remove all your external devices when you reset the photo frame.

5. Upload photos and videos via SD card
① Insert SD card into the frame, and wait for seconds, the frame will let you know when
    the SD card is successfully connected.
② Enter Photo or Video library, click SD card and you will see all the photos or videos
    stored in the SD card.
③ Click More icon at the right upper corner, and select the photos or videos you would
    like to import to the internal memory of the frame. 
④ Click Share icon at the top then choose OK to import the photos or videos.
⑤ Your photos or videos will be received in seconds, you can check the photo or video
    library on the frame.

Note: 
 • Max support 32GB SD card.
 • If you have too many files stored in the SD card, it will take more time to read.
 • The system will protect and lock the SD card, if there is no action after the SD card has
   been inserted for a while. To activate it, you need to take it out and insert again.
 • Please remove all your external devices when you reset the photo frame.
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Note: The above screen shot is for reference, please update to the latest firmware version.



DELETE PHOTOS AND VIDEOS
1. Delete files in Photo or Video library
① Enter Photo or Video library and choose Internal Storage, you will see all the photos
    or videos stored in the internal memory.
② Click More icon at the right upper corner, and select the photos or videos you would
    like to delete from your frame.
③ Click Delete icon at the top then choose OK to delete the photos or videos.

2. Delete files on slideshow
① During the photos or videos are displayed on the screen, click the photos or videos
    you would like to delete.
② Click Delete icon on the menu below, then choose OK to delete the photos or videos.

3. Delete files in Album Settings
Delete all the photos from internal storage.

MAIN MENU
Device Info
You can find the Frame ID and App download information.

User Management
Turn on/off the Accept New Users button to receive or reject new user requests.
You can see and manage the bound users under the Users. Click the account you want to
manage, and a submenu will allow you to view the account’s photos, remark name, delete
user and delete user & photos.
Accept or refuse the New User Requests under the Pending User Requests.

PC Control
Wifi connection status is shown on the screen. To activate the PC Control function and
upload files from computer, make sure your frame and your computer are in the same
Wifi network.
Click Start and enter the FTP address on your computer to upload files (please refer the
Upload Photos and Video instruction before), and click Stop to end.

Wifi
You can choose the Wifi network you would like to connect on the list.

Album Settings
1. Full Screen
Turn on the button to make the photo displayed in full screen.

2. Slideshow
You can set Slideshow time to make the frame automatically displays photos after a period
time of inactivity.

3. Slideshow Mode
You can choose either Sequential or Random mode to display photos.

4. Slideshow Interval
You can set Slideshow Interval to adjust the duration of each photo displays.

5. Slideshow Transition Effect
You can choose the effect of slideshow transition.

6. Delete Photos
Delete all the photos from internal storage.

7. Restore default settings
It will remove all your user info, settings and files on your frame. 
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System Settings
1. Sound
You can adjust the Media Volume as you like.

2. Display
① Brightness
     You can adjust the Brightness as you like.
② Suspended ball
     Turn on this button, a suspended ball will appear on the screen. It is a quick navigation
     key to help you easily go to Home page and adjust the volume.
③ Auto-rotate screen
     Turn on this button, the display will automatically adjust to either landscape or portrait
     position according to the frame placement.

3. Date and Time
You can set date and time according to your preference.

4. Language
Choose the system language.

5. Auto On & Off
You can set the Auto-On/Off time to make the frame automatically on and off.

6. Factory data reset
Click Reset Device to erase all the data in your frame.

About
You can find all the related information about this frame.
Note: Please update the system as soon as possible when the frame receives system
updates notification. 

For any inquiries with Dragon Touch products, please feel free to contact us, we will
respond within 24 hours.
E-mail: cs@dragontouch.com
Tel: 888-811-1140 (US) Mon-Fri (except holidays) 9am-5pm (EST)
Official website: www.dragontouch.com

CONTACT US
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Deutsch

LIEFERUMFANG

DIE EIGENSCHAFTEN DER BILDERRAHMEN

Dragon Touch Classic 10 FHD
Digitaler Bilderrahmen Halterung Netzteil mit Netzkabel

USB-Datenkabel
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EINFÜHRUNG
1. Den Halterung zu installieren
Schrauben Sie den Rahmenhalterung auf der Rückseite ein. Sie können den Rahmen
entweder im Quer- oder Hochformat platzieren (wir empfehlen, ihn beim ersten Setup im
Querformat zu platzieren). Sie können den Rahmen auch mit der Wandhalterung an der
Rückseite an der Wand befestigen.

2. Einschalten
Schließen Sie das Netzkabel an Ihren Rahmen an und stecken Sie den Netzadapter in die
Steckdose, und der Rahmen wird innerhalb von Sekunden in das System eingehen.

3. Grundeinstellungen
Es gibt verschiedene Grundeinstellungen (WLAN, Geräteinfo, Ruhemodus usw.), wenn Sie
das System zum ersten Mal betreten.

4. Eine Verbindung zu WiFi herstellen
Wählen Sie das Wifi-Netzwerk aus, zu dem Sie eine Verbindung herstellen möchten, und
geben Sie bei Bedarf das Kennwort ein. Wenn Ihr WiFi-Netzwerk nicht in der Liste
enthalten ist, bewegen Sie den Rahmen näher an den Router, warten Sie einige Sekunden
und überprüfen Sie ihn erneut.
Hinweis: 
① Classic 10 FHD unterstützt nur 2,4-GHz-WLAN.
② Ein privates Wifi-Netzwerk wird dringend empfohlen.

OURPHOTO APP
1. Die OurPhoto App herunterladen
Laden Sie die OurPhoto-App herunter und installieren Sie sie auf Ihrem Smartphone oder
Tablet, indem Sie OurPhoto im App Store oder bei Google Play durchsuchen.

2. Mit Ihrem Konto in der App anmelden
① Öffnen Sie OurPhoto App, wählen Sie Anmelden und geben Sie alle erforderlichen
    Informationen ein (wenn Sie bereits ein Konto haben, melden Sie sich bitte direkt an).
② Klicken Sie auf den Rechtspfeil, um die von Ihnen angegebene E-Mail-Adresse zu
    bestätigen. Ein Bestätigungscode wird an Ihre E-Mail-Adresse gesendet.
③ Erfassen Sie den Bestätigungscode und geben Sie ihn ein. Klicken Sie anschließend auf
    Senden, um die Registrierung des Kontos abzuschließen.
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3. Ihre Freunde zum Herunterladen einladen und in der App anmelden
Wenn Ihre Freunde Fotos und Videos über die App für Ihren Frame mitteilen möchten,
empfehlen wir, die OurPhoto-App auf ihre Smartphones oder Tablets herunterzuladen
und sich in deren Konten anzumelden (siehen Schritt 2).

IHREN BILDERRAHMEN VERBINDEN
1. Verbinden Sie Ihren Bilderrahmen mit App
Die folgenden Anweisungen gelten nur für den Bilderrahmen-Besitzer oder den Benutzer,
der als erster den Bilderrahmen bindet.
① Bitte bestätigen Sie, dass Sie sich in der OurPhoto App angemeldet haben.
② Wählen das Gerät.
③ Klicken auf das “+“ neben Meinem Gerät.
④ Geben die Rahmen-ID ein.
    Hinweis: Die Rahmen-ID ist eine 6-stellige Seriennummer, die Sie in Ihrem Rahmen
    unter Einstellungen → Geräteinformationen finden.

⑤ Erstellen einen Gerätenamen für Ihren Rahmen.
    Hinweis: Wir empfehlen Ihnen, Ihren Rahmen nach der Rahmen-ID zu benennen, um
    eine einfache Identifizierung zu ermöglichen. Die Rahmen-ID lautet beispielsweise
    123456. Bitte benennen Sie Ihren Rahmen Frame123456.
⑥ Erstellen ein eindeutiges E-Mail-Konto für Ihren Rahmen.
    Hinweis: Wir empfehlen Ihnen, das Konto mit der Rahmen-ID zu erstellen, um eine
    einfache Identifizierung zu ermöglichen. Die Rahmen-ID lautet beispielsweise 123456.
    Erstellen Sie ein solches E-Mail-Konto. Frame123456@ourphoto.cn.
⑦ Klicken anschließend auf Verbinden.

Devices Messages

VideoPhoto

Media

My Devices

Bound Devices

Back Devices

Device name       frame123456

Device Email       frame123456@ourphoto.cn

Frame ID             123456

Bind

Devices Devices Bind
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⑧ Bestätigen Sie die Verbindungsanforderung in Ihrem Rahmen, Einstellungen →
    Benutzerverwaltung → Ausstehende Benutzeranforderungen, und klicken Sie auf
    Akzeptieren.
⑨ Jetzt ist dieses Konto an Ihren Rahmen gebunden und wird das Hauptkonto Ihres
    Rahmen sein.



Settings

Device Info Accept new users

UsersUser Management

PC Control
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Pending User Requests

User 1 Refuse Accept

2. Laden Sie andere ein, Ihren Bilderrahmen mit App zu binden
Die folgenden Anweisungen gelten nur für den Nicht-Bilderrahmen-Besitzer, um den
Bilderrahmen zu binden. Für die Bindung muss der Rahmenbesitzer den Bilderrahmen
bedienen und bestätigen.
① Stellen Sie sicher, dass Ihre Freunde die OurPhoto-App heruntergeladen und ihre
    Konten in der App angemeldet haben.
② Bedienen Sie unterwegs die App mit ihren Konten, wählen Sie Geräte → Gebundene
    Geräte und klicken Sie auf “+“.
③ Geben Sie die Rahmen-ID ein.
    Hinweis: Die Rahmen-ID ist eine 6-stellige Seriennummer, die Sie in Ihrem Rahmen
    unter Einstellungen → Geräteinformationen finden. Bitte teilen Sie diese Rahmen-ID
    Ihren Freunden mit.
④ Erstellen Sie einen Gerätenamen für den Rahmen.
    Hinweis: Wir empfehlen Ihren Freunden, den Rahmen nach der Rahmen-ID zu
    benennen, um eine einfache Identifizierung zu ermöglichen. Die Rahmen-ID lautet
    beispielsweise 123456. Benennen Sie den Rahmen Frame123456.
⑤ Klicken Sie anschließend auf Verbinden.
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Hinweis: Der obige Screenshot dient als Referenz. Bitte aktualisieren Sie ihn auf die
neueste Firmware-Version.

Hinweis: Der obige Screenshot dient als Referenz. Bitte aktualisieren Sie ihn auf die
neueste Firmware-Version.

⑥ Auf Ihrem Weg bestätigen Sie die Verbindungsanforderung in Ihrem Rahmen,
    Einstellungen → Benutzerverwaltung → Ausstehende Benutzeranforderungen, und
    klicken auf Akzeptieren.
⑦ Sie finden die gebundenen Benutzer in der Benutzerverwaltung.



FOTOS UND VIDEOS HOCHLADEN
1. Fotos und Videos über die App hochladen
① Öffnen Sie die OurPhoto App und melden Sie sich in Ihrem Konto an. Stellen Sie sicher,
    dass Ihr Konto zuvor an Ihren Rahmen gebunden haben.
② Klicken Sie auf Medien, um Ihre Fotos oder Videos auf Smartphone oder Tablet
    hochzuladen. Wählen Sie die Fotos oder Videos aus, die Sie hochladen möchten, und
    wählen den Rahmen aus, an den Sie senden möchten. Klicken Sie zur Bestätigung auf
    den Rechtspfeil.
③ Klicken Sie auf Foto oder Video, um neue Fotos oder Videos aufzunehmen, und wählen
    Sie den Rahmen aus, an den Sie senden möchten.
    Klicken Sie zur Bestätigung auf den Rechtspfeil.
④ Ihre Fotos oder Videos werden in Sekunden
    empfangen. Sie können die Foto-oder
    Videobibliothek auf dem Rahmen überprüfen.
    Hinweis:
    • Der Videoclip ist auf 30 Sekunden oder 100MB
       begrenzt.
    • Die App unterstützt das Senden von Vollbildern an
       den Frame. Bitte überprüfen Sie, ob Ihre App-
       Version 1.1.94 (iOS)/1.0.4 (Android) oder höher ist.

3. Verbinden Sie Ihren Rahmen mit E-Mail
Sie und Ihre Freunde können Ihre E-Mail-Konten auch an den Rahmen verbinden, sodass
Sie Fotos per E-Mail an den Rahmen senden können.
① Senden Sie eine E-Mail mit dem Betreff “bd + Rahmen ID“ an das E-Mail-Konto Ihres
    Rahmen (dasjenige, das Sie beim Verbinden Ihres Rahmen erstellt haben). Die Rahmen-
    ID lautet beispielsweise 123456. Senden Sie daher eine E-Mail mit dem Betreff
    “bd123456“ an das E-Mail-Konto Ihrer Rahmen.
② Warten Sie einige Sekunden, bis Sie eine Bestätigungs-E-Mail vom OurPhoto-Team
    erhalten und Ihr E-Mail-Konto erfolgreich an den Rahmen gebunden wurde. Sie können
    die gebundenen E-Mail-Konten auch in der Benutzerverwaltung finden.

Devices Messages

VideoPhoto

Media

2. Fotos per E-Mail hochladen
Senden Sie eine E-Mail mit Fotos an die E-Mail-Adresse des Rahmens. Ihre Fotos werden
in Sekunden empfangen, Sie können die Foto- oder Videobibliothek auf dem Rahmen
überprüfen.
Hinweis: Videos können nicht per E-Mail hochgeladen werden.

3. Fotos und Videos über den Computer hochladen
① Vergewissern Sie sich, dass sich Ihr Rahmen und Ihr Computer im selben WiFi-Netzwerk
    befinden.
② Rufen Sie in Ihrem Rahmen die PC-Steuerungsschnittstelle auf, Einstellungen →
    PC-Steuerung. Klicken Sie auf die Schaltfläche Start. Auf dem Bildschirm wird eine
    FTP-Adresse angezeigt.
③ Öffnen Sie auf Ihrem Computer den Datei-Explorer. Geben Sie im Datei-Explorer die
    FTP-Adresse in die Adressleiste ein.
④ Anschließend können Sie die Fotos und Videos, die Sie in den angezeigten Ordner
    übertragen möchten, auf den Computer ziehen und dort ablegen.
⑤ Klicken Sie im Rahmen auf Stopp, um die Verbindung zum PC und das Hochladen zu
    beenden.
⑥ Ihre Fotos oder Videos werden in Sekunden empfangen. Sie können die Foto-oder
    Videobibliothek auf dem Rahmen überprüfen.

Settings

WLAN Name: “Wifi 001”

Enter the following address into your FTP client:

ftp://XXX.XXX.X.XXX:XXXX

II Start
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Hinweis: Der obige Screenshot dient als Referenz. Bitte aktualisieren Sie ihn auf die
neueste Firmware-Version.



4. Fotos und Videos über das USB-Laufwerk hochladen
① Stecken Sie das USB-Laufwerk in den Rahmen und warten Sie einige Sekunden.
    Sie werden informiert, wenn das USB-Laufwerk erfolgreich angeschlossen wurde.
② Öffnen Sie die Foto- oder Videobibliothek, klicken Sie auf USB, und können alle auf
    dem USB-Laufwerk gespeicherten Fotos oder Videos sehen.
③ Klicken Sie oben rechts auf das Symbol Mehr und wählen Sie die Fotos oder Videos aus,
    die Sie in den internen Speicher des Rahmens importieren möchten.
④ Klicken Sie oben auf das Symbol Teilen und wählen Sie dann OK, um die Fotos oder
    Videos zu importieren.
⑤ Ihre Fotos oder Videos werden in Sekunden empfangen. Sie können die Foto-oder
    Videobibliothek auf dem Rahmen überprüfen.
Hinweis:
 • Wenn auf dem USB-Laufwerk zu viele Dateien gespeichert sind, dauert das Lesen länger.
 • Das System schützt und sperrt das USB-Laufwerk, wenn nach längerem Einstecken des
   USB-Laufwerks keine Aktion erfolgt. Um es zu aktivieren, müssen Sie es herausnehmen
   und erneut einsetzen.
 • Bitte entfernen Sie alle Ihre externen Geräte, wenn Sie den Fotorahmen zurücksetzen.

5. Fotos und Videos über die SD-Karte hochladen
① Setzen Sie die SD-Karte in den Rahmen ein und warten Sie einige Sekunden.
    Sie werden informiert, wenn die SD-Karte erfolgreich angeschlossen wurde.
② Öffnen Sie die Foto- oder Videobibliothek, klicken Sie auf SD-Karte, und Sie sehen alle
    auf der SD-Karte gespeicherten Fotos oder Videos.
③ Klicken Sie oben rechts auf das Symbol Mehr und wählen Sie die Fotos oder Videos aus,
    die Sie in den internen Speicher des Rahmens importieren möchten.
④ Klicken Sie oben auf das Symbol Teilen und wählen Sie dann OK, um die Fotos oder
    Videos zu importieren.
⑤ Ihre Fotos oder Videos werden in Sekunden empfangen. Sie können die Foto-oder
    Videobibliothek auf dem Rahmen überprüfen.
Hinweis:
 • Max Unterstützung 32 GB SD-Karte.
 • Wenn zu viele Dateien auf der SD-Karte gespeichert sind, dauert das Lesen länger.
 • Das System schützt und sperrt die SD-Karte, wenn nach längerem Einlegen der
   SD-Karte keine Aktion erfolgt. Um es zu aktivieren, müssen Sie es herausnehmen und
   erneut einsetzen. 
 • Bitte entfernen Sie alle Ihre externen Geräte, wenn Sie den Fotorahmen zurücksetzen.
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Hinweis: Der obige Screenshot dient als Referenz. Bitte aktualisieren Sie ihn auf die
neueste Firmware-Version.



FOTOS UND VIDEOS LÖSCHEN
1. Dateien in der Foto- oder Videobibliothek löschen
① Rufen Sie die Foto- oder Videobibliothek auf und wählen Sie Interner Speicher. Sie
    können alle Fotos oder Videos sehen, die im internen Speicher gespeichert sind.
② Klicken Sie in der rechten oberen Ecke auf das Symbol Mehr und wählen Sie die Fotos
    oder Videos aus, die Sie aus Ihrem Rahmen löschen möchten.
③ Klicken Sie oben auf das Symbol Löschen und wählen Sie dann OK, um die Fotos oder
    Videos zu löschen.

2. Dateien in der Diashow löschen
① Klicken Sie während der Anzeige von Fotos oder Videos auf die Fotos oder Videos, die
    Sie löschen möchten.
② Klicken Sie im Menü unten auf das Symbol Löschen und wählen Sie dann OK, um die
    Fotos oder Videos zu löschen.
3. Dateien in den Albumeinstellungen löschen
Löschen Sie alle Fotos aus dem internen Speicher.

HAUPTMENÜ
Geräteinformationen
Sie finden die Informationen zum Herunterladen der Rahmen-ID und der App.

Benutzerverwaltung
Aktivieren/ deaktivieren Sie die Schaltfläche Neue Benutzer akzeptieren, um neue
Benutzeranforderungen zu empfangen oder abzulehnen.
Sie können die gebundenen Benutzer unter Benutzer anzeigen und verwalten. Klicken Sie
auf das Konto, das Sie verwalten möchten. In einem Untermenü können Sie die Fotos des
Kontos, den Kommentarnamen, den Benutzer löschen und Benutzer und Fotos löschen.
Akzeptieren Sie die neuen Benutzeranforderungen unter den ausstehenden
Benutzeranforderungen oder lehnen Sie sie ab.

PC-Steuerung
Der WiFi-Verbindungsstatus wird auf dem Bildschirm angezeigt. Stellen Sie zum Aktivieren
der PC-Steuerfunktion und zum Hochladen von Dateien vom Computer sicher, dass sich
Ihr Rahmen und Ihr Computer im selben WiFi-Netzwerk befinden.

Klicken Sie auf Start und geben Sie die FTP-Adresse auf Ihrem Computer ein, um Dateien
hochzuladen (lesen Sie vorher die Anweisungen zum Hochladen von Fotos und Videos)
und klicken Sie auf Stopp, um den Vorgang zu beenden.

Wifi
Sie können das WLAN-Netzwerk, zu dem Sie eine Verbindung herstellen möchten, in der
Liste auswählen.

Albumeinstellungen
1. Vollbild
Aktivieren Sie die Schaltfläche, um das Foto im Vollbildmodus anzuzeigen.

2. Diashow
Sie können die Diashow-Zeit so einstellen, dass der Rahmen nach einer gewissen Zeit der
Inaktivität automatisch Fotos anzeigt.

3. Diashow-Modus
Sie können entweder den Sequenz-oder den Zufallsmodus wählen, um Fotos anzuzeigen.

4. Diashow-Intervall
Sie können das Diashow-Intervall einstellen, um die Dauer der einzelnen Fotoanzeigen
anzupassen.

5. Diashow-Übergangseffekt
Sie können den Effekt des Diashow-Übergangs auswählen.

6. Fotos löschen
Sie können alle Fotos aus dem internen Speicher löschen.

7. Standardeinstellungen wiederherstellen
Es werden alle Benutzerinformationen, Einstellungen und Dateien auf Ihrem Rahmen
entfernt. 
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Deutsch
Systemeinstellungen
1. Ton
Sie können die Medienlautstärke beliebig einstellen.

2. Anzeige
① Helligkeit
     Sie können die Helligkeit beliebig einstellen.
② Schwebekugel
     Wenn Sie diese Schaltfläche aktivieren, wird ein schwebender Ball auf dem Bildschirm
     angezeigt. Es ist eine schnelle Navigationstaste, mit der Sie einfach zur Startseite
     wechseln und die Lautstärke einstellen können.
③ Bildschirm automatisch drehen
     Wenn Sie diese Schaltfläche aktivieren, wird das Display je nach Rahmenplatzierung
     automatisch auf Quer- oder Hochformat eingestellt.

3. Datum und Uhrzeit
Sie können Datum und Uhrzeit nach Ihren Wünschen einstellen.

4. Sprache
Wählen Sie die Systemsprache.

5. Auto Ein & Aus
Sie können die Auto-On / Off-Zeit einstellen, um den Rahmen automatisch ein-und
auszuschalten.

6. Zurücksetzen der Werksdaten
Klicken Sie auf Gerät zurücksetzen, um alle Daten in Ihrem Rahmen zu löschen.

Über
Hier finden Sie alle relevanten Informationen zu diesem Rahmen.
Hinweis: Bitte aktualisieren Sie das System so schnell wie möglich, wenn der Rahmen eine
Benachrichtigung über Systemaktualisierungen erhält.

Bei Problemen mit Dragon Touch-Produkten können Sie sich gerne an uns wenden.
Wir stehen Ihnen jederzeit gerne zur Verfügung.
E-mail: cs@dragontouch.com
Offizielle Website: www.dragontouch.com

KONTAKTIEREN UNS
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